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Områdebestyrelsen  
Frederikssund Syd og Nord 
   

 
Referat af områdebestyrelsesmøde 
Den 10. oktober kl. 17-19 Børnehuset Gyldensten   
 
MØDEDELTAGERE  
Frederikssund Nord 
Ãri Skarõheim (Skuldshøj) 
Maria Westermann (Lærkereden) 
 
Frederikssund Syd 
Signe Stids-Jønsby (Gyldensted) 
Kean Kofoed Nørskov (Maglehøj) 
Stine Møller Christensen (Ørnesten) 
Maria Jøhnk Gjerløv (Møllevej) 
 
Pernille N. Christoffersen 
(Områdeleder) 
Frederikssund Nord 
Lykke Verup (Pædagogisk leder) 
Tarab Al-Farissi (medarbejder 
Skuldshøj) 
Frederikssund Syd 
Maria Erholdt (medarbejder Ørnesten) 

FRAVÆRENDE 
Lone Kristiansen (Pædagogisk leder) 
Benjamin Kongsted (Pilehaven) 
Bibi Jürs (Fjordtoppen) 
Louise Almenborg (Mariendal) 
Rikke Karlshøj Døring (Troldehøjen) 
Mette Rasmussen (Højvang) 
Rie Eriksen (Ådalen) 
Peter Nors Hansen (Stenhøjgård) 
Morten Eikrem-Jeppesen (Toftelund) 
Josefine Kolind (Stagetorn) 
Sarah Wartenberg (Rørskov) 
 

 
 

 Referat 
Sag nr. 1  Formandsberetning 

Signe skriver et udkast til en formandsberetning og sender ud til godkendelse. 
Når den endelige kommer får alle den ud og den bliver lagt på AULA. 
Bestyrelsesmedlemmerne opfordres til at fortælle om den på forældremøder i 
egne huse. 
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 Referat 
Sag nr. 2  Orientering om budget 

Budgettet er nu behandlet og skal endelig vedtages 11. oktober. Vi gennemgår 
det der er blevet vedtaget. 
 

• Omprioriteringsbidrag der er taget kr. 357.000 fra vores budget 
• Der er taget kr. 500.000 på rekruttering og fastholdelse, ikke så stort 

et beløb som der var foreslået  
• Der bliver indført lukkedage de 3 dage inden påske og dagen efter kr. 

himmelfart, hvilket vil betyde en nedskæring i normeringen 
• Ændring af åbningstider er vedtaget men først fra 2025 og så vil 

bestyrelserne skulle inddrages i processen 
• Tilpasning af kapacitet er vedtaget. Her skal alle parter og bestyrelse 

være med i processen 
• På natur er der ikke skåret i personale men der er taget kr. 50.000 på 

driftsudgifter 
• Tilskud til pasning af eget barn er halveret 

 
Udvidelser 
ICDP er der tilsat flere midler kr. 300.000 
Ungarbejdere i nogle dagtilbud som forsøg (vides ikke om der er tilført midler) 
 
 

Sag nr. 3  Mad og måltidspolitik 
På forrige bestyrelsesmøde snakkede vi om en fælles kostpolitik for både 
Frederikssund Nord og Syd. Dette udsprang sig i, at flere institutioner er med i 
projektet Børneliv i Sund balance. Syd har allerede en mad og måltidspolitik, 
som vedhæftes til inspiration.  
 
Vi besluttede at også Frederikssund Nord skulle være en del af kostpolitikken 
og at den vil blive taget op på ledelsesteammøde for efterfølgende at blive 
taget op i de enkelte huse i området.  
 
Da over halvdelen af bestyrelsen ikke deltog i mødet er vi ikke 
beslutningsdygtige, så mad og måltidspolitikken kan først endelig besluttes, 
hvis over halvdelen af bestyrelsen siger ja til den. Vi tager mad og 
måltidspolitikken op på næste bestyrelsesmøde igen, og håber at der er lidt 
flere der deltager.  
 
I forbindelse med drøftelsen omkring mad og måltidspolitikken havde vi også 
en drøftelse om fødselsdage for børnene. Her bliver det gjort meget forskelligt 
i børnehusene, hvilket alle var enige i var helt i orden.  
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 Referat 
Sag nr. 4  Specialtilbud på dagtilbudsområdet 

Dette er et punkt Josefine fra Stagetorn har ønsket at vi tager op i 
bestyrelsen. Dette fordi der ikke er andet specialtilbud end Åkanden på 
dagtilbudsområdet.  
 
Josefine deltog ikke i mødet, men den øvrige bestyrelse undrede sig over, at 
der ikke er flere specialtilbud på dagtilbudsområdet, da det i sidste ende må 
være billigere at hjælpe børnene fra starten med at få den rigtige hjælp.  
 
 
 

Sag nr. 5  Nyt fra området 
Madordning 
Det er i udbud lige nu, og det forventes at der vil komme afstemning start 
november. Skuldshøj var som det eneste dagtilbud i Frederikssund området, 
der sidste gang sagde ja, til madordning og den er lige gået i gang. De får 
mad fra Fru Hansens Kælder og det virker til at være noget godt mad. Der er 
denne gang sat timer af til en køkkenmedarbejder, så det ikke belaster 
børnehusets personale.  
 
Liggehaller 
De nye liggehaller som Maglehøj og Troldehøjen har ventet på længe er i gang 
med at blive bygget.  
 
Børnehuse i Vinge 
Projektet om at få bygget nyt børnehus i Vinge er i gang. Der er fundet 
arkitekt til byggeriet og både områdeleder og en pædagogisk leder er med til 
at designe, så det bliver et børnehus der tilgodeser børnene bedst muligt. Det 
er et børnehus der kommer til at fokusere på natur og bæredygtighed.  
 

Sag nr. 6  Næste bestyrelsesmøde 
Dette var det sidste bestyrelsesmøde i år. Til forældremøderne i børnehusene i 
oktober/november skal der vælges til den nye bestyrelse. Det næste 
bestyrelsesmøde bliver den 23. januar, hvor den nye bestyrelse skal 
konstitueres.  
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